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БТПП
БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ
РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО СЪТРУДНИЧЕСТВО
ТЕМИ В РАЗВИТИЕ

БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 3)

Федерацията на израелските търговски камари (FICC) – партньор на БТПП, изпрати списък със стоки като:
строителни материали, препарати за селското стопанство, хранителни продукти, текстил, санитарни материали,
канцеларски материали, хигиенни продукти, отоплителна и вентилационна техника, климатици и др., които
членовете на Федерацията спешно търсят, с цел диверсификация на търговските си пазари. FI... 

На 29 август 2024 г. в Министерство на финансите се проведе среща във връзка с проблемите с приложението на
Наредба за условията и реда за осъществяване на фискален контрол върху движението на стоки с висок фискален
риск на територията на РБ. В срещата участваха министърът на финансите Людмила Петкова, директори Румен
Спецов и експерти от НАП, представители на браншови и работодателски организаци... 

Организираната от БТПП и нейни партньори делегация в гр.Фуджоу, Китай започна своята работна програма.
Следващите две седмици ще бъдат наситени с обучения по водещи теми за китайската икономика, технологичното
и производствено развитие на страната, нейната индустриална и пазарна конкурентноспособност с акценти върху
пазара на електромобили и батерии, високи технологии, 5G инфраструктура и др. Сем... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
18)

Кой президент допусна най-голяма инфлацияКолко голям проблем е инфлацията? Според най-новите проучвания
на Pew Research Center: Много голям. Американците класират инфлацията на първо място в списъка за
проблеми, пред които е изправена страната, като 62% от анкетираните я описват като "много голям проблем".
29% я описват като "умерено голям проблем", 8% казват, че е "малък проблем" и само 1% твърдя... 

Заглавие: Израелски фирми спешно търсят стоки с цел внос и диверсификация на търговските доставки
Дата: 02.09.2024 16:01
Медия: Икономически портал на регион Стара Загора

Заглавие: БТПП подкрепя искането на браншови организации за ревизия на наредбата за движение на стоки с
висок фискален риск
Дата: 02.09.2024 14:30
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Делегацията на БТПП и нейни партньори в Китай стартира своето двуседмично обучение
Дата: 02.09.2024 14:30
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Каква е била инфлацията при всеки президент от Айзенхауер до Байдън?
Дата: 03.09.2024 10:30
Медия: Бизнес новините

https://chambersz.com/2024/09/02/izraelski-firmi-speshno-trsyat-stoki-s-cel-vnos-i-diversifikaciya-na-trgovskite-dostavki/
https://www.bcci.bg/news/20458
https://www.bcci.bg/news/20460
https://businessnovinite.bg/svjat/kak-e-izglezhdala-inflacijata-pri-vseki-prezident-ot-ajzenhauer-do-bajdan.html


Подкрепата на България за Украйна показа големия потенциал на българската отбранителна индустрияМориц
Зайлер е ръководител на икономическия отдел, както и координатор за феминистката външна политика на
Германия в посолството на Германия в България от 2022 г. Преди да се премести в България, г-н Зайлер е бил
част в отдела за хуманитарна помощ, отдела за стратегическа комуникация и е преминал през д... 

Кметът на Община Русе Пенчо Милков и председателят на Общинския съвет акад. Христо Белоев подадоха жалба
срещу приетата от Министерския съвет през април тази година Наредба относно начина за изчисляване на такса
битови отпадъци. Жалбата беше внесена вчера във Върховния административен съд.С наредбата правителството
цели да определи единен ред на национално равнище за изчисляване на размера на такс... 

Министърът на икономиката Петко Николов проведе онлайн среща с иконоическите съветници по търговско-
икономическите въпроси на България, на която съобщи, че важен приоритет за нашите аташета трябва да бъде
активната работа за насърчаване на износа и за привличането на чуждестранни инвестиции. Важн акцент в
дейностите на службите министър е откриването на нови пазарни възможности и подпомагането на ... 

Община Русе подаде жалба срещу Наредбата на Министерския съвет относно начина за изчисляване на такса
битови отпадъци. Жалбата, подписана от кмета Пенчо Милков и председателя на Общинския съвет ак. Христо
Белоев е внесена вчера във Върховния административен съд. Предстои насрочване на заседание за разглеждане
на жалбата по същество. С наредбата правителството цели да определи единен ред на национа... 

Как ще става обръщането на валутитеОчаква се стратегическо решение за цената на еврото у нас, свързано с
престоящото въвеждане на европейската валута. Промени в Закона за платежните услуги и платежните системи
са публикувани за обществено обсъждане на интернет страницата на Портала за обществени консултации към
Министерския съвет.Измененията имат за цел да подготвят платежните услуги и системи за ... 

Пиксабей Промени в Закона за платежните услуги и платежните системи са публикувани за обществено
обсъждане на интернет страницата на Портала за обществени консултации към Министерския съвет.Измененията
имат за цел да подготвят платежните услуги и системи за мерките, залегнали в Националния план за въвеждане
на еврото в България. Тези промени адаптират националната правна рамка, регламентираща плат... 

Заглавие: Интервю | България е привлекателна дестинация за германските компании
Дата: 03.09.2024 09:51
Медия: Economic

Заглавие: Пенчо Милков подаде жалба срещу Наредбата за изчисляване на такса битови отпадъци
Дата: 03.09.2024 12:16
Медия: Фокус

Заглавие: План за намиране на нови пазари с участието на търговските аташета зад граница
Дата: 03.09.2024 12:12
Медия: Синор БГ

Заглавие: Русе атакува в съда Наредбата на Министерския съвет за такса смет
Дата: 03.09.2024 12:08
Медия: TVN-Bulgaria

Заглавие: Ключово решение за лева и еврото у нас!
Дата: 03.09.2024 11:52
Медия: Агенция Стандарт

Заглавие: 100 лева стават 50 евро в нов закон
Дата: 03.09.2024 11:25
Медия: Petel.bg

Заглавие: Световната банка повиши прогнозата си за икономически растеж на Индия
Дата: 03.09.2024 11:18

https://www.economic.bg/bg/a/view/bylgarija-e-privlekatelna-destinacija-za-germanskite-kompanii
https://www.focus-news.net/novini/regioni/Pencho-Milkov-podade-zhalba-sreshtu-Naredbata-za-izchislyavane-na-taksa-bitovi-otpaduci-2249509
https://sinor.bg/70951-plan-za-namirane-na-novi-pazari--s-uchastieto-na-targovskite-atasheta-zad-granica
https://tvn.bg/ruse-atakuva-v-sada-naredbata-na-ministerskiya-savet-za-taksa-smet/
https://www.standartnews.com/biznes/klyuchovo-reshenie-za-leva-i-evroto-u-nas-571680.html
https://petel.bg/100-leva-stavat-50-evro-v-nov-zakon__541598
https://news.bg/int-economics/svetovnata-banka-povishi-prognozata-si-za-ikonomicheski-rastezh-na-indiya.html


Световната банка повиши прогнозата си за икономически растеж на Индия до 7% за текущата фискална година.
Това предаде Ройтерс. Икономическият растеж на азиатската страна се забави до 6,7% в периода април-юни,
поради спадът в държавните разходи по време на националните избори. Централната банка на азиатската нация
очаква икономиката да нарасне със 7,2% през фискалната 2024/25 година. Средносрочният... 

Превалутирането лев-евро трябва да се случи при курс 1,95583, но в текстовете има "кръгло превалутиране"
Промени в Закона за платежните услуги и платежните системи за приемането на еврото се оказват в разрез с вече
приетия Закон за въвеждане на еврото, тъй като на теория закръглят българския лев, коментираха пред "Труд"
юристи с богат опит в законодателството по паричната политика. Спорните тексто... 

Шок: 6000 автобуса ни возят нелегално 6000 буса возят нелегално пътници, колети и коли втора ръка на
платформи, а държавата е глобила едва 43 от началото на годината. Това сочат данни на легалния транспортен
бранш и агенция "Автомобилна администрация" (ДАИ). Според превозвачите около 30% от превозите на пътници в
страната се извършват с бусове 8+1 без лиценз. Картинката в чужбина обаче е шокираща ... 

Превалутирането лев-евро трябва да се случи при курс 1,95583, но в текстовете има "кръгло превалутиране"
Финансови експерти: Прилага се принципът за автоматичност, без да поставя лицата в по-неблагоприятно
положение При 2:1 потребителят е в по-благоприятно положение Промени в Закона за платежните услуги и
платежните системи за приемането на еврото се оказват в разрез с вече приетия Закон за въвежд... 

Тревожното е, че за първа година – през тази 2024 г. лихвите по българския дълг вече надминават един милиард
евро. Така, по думите на Симеон Дянков, ние трябва да плащаме по 4 млн. лева – 5 млн. лева на ден само за
покриване на външния дълг След като миналата седмица стана известно, че служебното правителство успешно е
емитирало рекорден по размер дълг на международните капиталови пазари за общо 8... 

Новини Стандарт Ето какво се случва със системата РИНГС Радикални промени в плащанията заради
приемането на еврото в България, предвиждат изменения в Закона за платежните услуги и платежните системи,
качени за обществено обсъждане. Законопроектът в частта относно въвеждане на еврото в България ще влезе в
сила от датата на въвеждане на еврото в България. От датата на въвеждане на еврото в Република... 

Медия: News.bg

Заглавие: Закон закръглява лева към еврото
Дата: 03.09.2024 10:36
Медия: Рикошет

Заглавие: Шок: 6000 автобуса ни возят нелегално
Дата: 03.09.2024 09:32
Медия: Flashnews.bg

Заглавие: Закон закръглява лева към еврото
Дата: 03.09.2024 08:30
Медия: Труд

Заглавие: Лихвите по дълга вече надминават един милиард евро, предупреждава Симеон Дянков
Дата: 03.09.2024 06:50
Медия: Econ

Заглавие: Радикална промяна с плащанията заради еврото. Засяга всички
Дата: 03.09.2024 06:01
Медия: Буднаера

Заглавие: Сеул ще помага за въглеродната ни неутралност
Дата: 03.09.2024 13:30
Медия: Mediapool.bg

https://www.rikoshet.org/zakon-zakraglyava-leva-kam-evroto/
https://www.flashnews.bg/shok-6000-avtobusa-ni-vozyat-nelegalno/
https://trud.bg/%D0%B7%D0%B0%D0%BA%D0%BE%D0%BD-%D0%B7%D0%B0%D0%BA%D1%80%D1%8A%D0%B3%D0%BB%D1%8F%D0%B2%D0%B0-%D0%BB%D0%B5%D0%B2%D0%B0-%D0%BA%D1%8A%D0%BC-%D0%B5%D0%B2%D1%80%D0%BE%D1%82%D0%BE/
https://econ.bg/%D0%9C%D0%BD%D0%B5%D0%BD%D0%B8%D1%8F/%D0%9B%D0%B8%D1%85%D0%B2%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%BF%D0%BE-%D0%B4%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0-%D0%B2%D0%B5%D1%87%D0%B5-%D0%BD%D0%B0%D0%B4%D0%BC%D0%B8%D0%BD%D0%B0%D0%B2%D0%B0%D1%82-%D0%B5%D0%B4%D0%B8%D0%BD-%D0%BC%D0%B8%D0%BB%D0%B8%D0%B0%D1%80%D0%B4-%D0%B5%D0%B2%D1%80%D0%BE-%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%B4%D1%83%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%B6%D0%B4%D0%B0%D0%B2%D0%B0-%D0%A1%D0%B8%D0%BC%D0%B5%D0%BE%D0%BD-%D0%94%D1%8F%D0%BD%D0%BA%D0%BE%D0%B2_l.a_i.808579_at.6.html
http://www.budnaera.com/202404f/24041644.html
https://www.mediapool.bg/seul-shte-pomaga-za-vaglerodnata-ni-neutralnost-news362717.html


Споразумение за задълбочаване на взаимоотношенията в енергетиката, чийто крайна цел е постигане на
въглеродна неутралност с нови технологии, подписаха в Сеул българският министър на енергетиката Владимир
Малинов и министърът на търговията, индустрията и енергетиката на Република Корея Ан Докгън. Малинов
определи Корея като един от най-перспективните партньори на България от Източна Азия в областт... 

Заради рекета и опашките по българските граници товародателите вече търсят начини да заобиколят България
съобщи в студиото на "Здравей, България" зам.-председателят на Европейски транспортен клъстер Йоана Лалова.
Според нея причина за над 20 часовите опашки на Дунав мост в Русе се дължат не толкова на капацитета на
моста, колкото на слабата организация и липсата на адекватни действия от държавата ... 

На какво се дължат тапите от камиони на "Дунав мост" 2? Отговор на този въпрос даде в студиото на "Здравей,
България" зам.-председателят на Европейски транспортен клъстер Йоанна Лалова.По думите ѝ няма добри
двустранни отношения между румънските и българските власти. Тя разказа за множество случаи, в които камион
минава кантар на българската граница, а след 200 метра този на румънска територия пок... 

Тази есен мащабното събитие за личностно и професионално развитие Future Forum, организирано съвместно от
NOVA и Webit, ще посрещне още шест авторитетни личности. Със своите вдъхновяващи речи на сцената ще излязат
лекоатлетката с несломим дух и Ивет Лалова, успешният продуцент Магърдич Халваджиян, шеф готвачът и
телевизионен водещ с безкомпромисен усет към перфектната кухня Иван Манчев, актьорът, ... 

Компанията за недвижими имоти SEE Residential придоби три нови имота под наем в София. Сега дружество вече
притежава общо 6 имота за отдаване под наем с 208 жилища с тенденции за ръст на фона на традиционно
високите скандинавски стандарти. Целта е 1000 жилищни единици в българската столица в портфолиото на
скандинавските инвеститори до 2030 г. с помощта на мениджъра на активи Vaekstkapital. Страте... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 7)

Компаниите в Германия обмислят съкращения на работни позиции, тъй като германската икономика продължава
да е изправена пред затруднения. Това съобщи ДПА, позовавайки се на най-новите оценки на мюнхенския
институт "Ифо" (Ifo). Барометърът за заетостта на "Ифо" (Ifo) спада за трети пореден месец през август до 94,8
пункта спрямо 95,3 пункта през юли. Слабият икономически растеж на Германия се отразя... 

Заглавие: Заради рекета и опашките по българските граници товародателите вече търсят начин да заобиколят
България
Дата: 03.09.2024 12:38
Медия: Транспортал

Заглавие: ПРОБЛЕМ: Защо продължават тапите от камиони на "Дунав мост" 2
Дата: 03.09.2024 11:15
Медия: Новините под лупа

Заглавие: Влиятелни българи се присъединяват към световните лидери във Future Forum
Дата: 03.09.2024 10:45
Медия: Нова телевизия

Заглавие: Скандинавски инвеститори разшириха портфолиото си с жилища за отдаване под наем в София
Дата: 03.09.2024 14:04
Медия: Градът.bg

Заглавие: Германските фирми планират съкращения
Дата: 02.09.2024 17:07
Медия: Economynews

Заглавие: Еврофондовете: малко усвояваме, доста присвояваме
Дата: 03.09.2024 12:00
Медия: Банкеръ

https://transportal.bg/zaradi-reketa-i-opashkite-po-balgarskite-granici-tovarodatelite-veche-tarsjat-nachin-da-zaobikoljat-balgarija/
https://lupa.bg/news/problem-zashto-prodalzhavat-tapite-ot-kamioni-na-quotdunav-mostquot-2_311540news.html
https://nova.bg/accents/view/2024/09/03/468711/%D0%B2%D0%BB%D0%B8%D1%8F%D1%82%D0%B5%D0%BB%D0%BD%D0%B8-%D0%B1%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D0%B8-%D1%81%D0%B5-%D0%BF%D1%80%D0%B8%D1%81%D1%8A%D0%B5%D0%B4%D0%B8%D0%BD%D1%8F%D0%B2%D0%B0%D1%82-%D0%BA%D1%8A%D0%BC-%D1%81%D0%B2%D0%B5%D1%82%D0%BE%D0%B2%D0%BD%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%BB%D0%B8%D0%B4%D0%B5%D1%80%D0%B8-%D0%B2%D1%8A%D0%B2-future-forum/
https://gradat.bg/pazari-i-investicii/skandinavski-investitori-razshiriha-portfolioto-si-s-zhilishcha-za-otdavane-pod
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https://banker.bg/2024/09/03/evrofondovete-malko-usvoyavame/


Филиалът на Европейската прокуратура в София извърши конфискация на активи в рамките на разследване на
проект на стойност 2.6 милиона евро. Проектът е за реконструкция на водоснабдителната система в неназована
община у нас. Дейността е била финансирана по линия на еврофондовете. Разследвани са държавни служители и
кмет, заподозрени в измами с европейски пари. Мерките са приложени от публичен съдеб... 

Увеличението на пенсиите през последните години подобри тяхната адекватност, но и значително увеличи
разходите за пенсии – както в номинално изражение, така и като дял от БВП. Бюджетът все повече участва в
изплащането на пенсиите, а прогнозата е за още по-голяма зависимост, пише в актюерския доклад на НОИ за
2024 г. През 2019 г. за пенсии са похарчени 9,8 млрд. лв., а пред 2023 – 19,1 млрд. лв. Бю... 

Министерството на финансите прави пореден опит да ограничи размера на банковите такси върху сметките, по
които се превеждат заплати и пенсии. Ведомството е качило за обществено обсъждане промени в Закона за
платежните системи и платежните услуги, основно свързани с приемането на еврото, но сред тях са и текстове за
облекчаване на ползването на т.нар. платежна сметка за основни операции.Те предвижд... 

Публикуваха за обсъждане предложение за промени в Закона за платежните системи и платежните
услугиМинистерството на финансите въведе предложение банките да не взимат такса при теглене на пари от
пенсия и заплата. Промени в Закона за платежните системи и платежните услуги са внесени за обществено
обсъждане. Какво предвиждат промените? Свят 4 мин. 202 евро за тетрадки и моливи – къде в Европа е на... 

Продуктът на практика не работи и откритите подобни сметки са едва няколко хилядиМинистерство на финансите
поправя законодателството си относно т. нар. платежна сметка за основни операции. Шум около нея се вдигна с
приемането на Бюджет 2023 от тогавашния финансов министър Асен Василев, който въведе задължение едрият
бизнес да плаща заплати само по банков път. Това доведе до поправки "на крак", с к... 

КНСБ предлага максималният осигурителен доход за 2025 г. да бъде увеличен от 3750 на 4000 лв. Предложението
е във връзка с предстоящите обсъждания на бюджета за догодина. Става дума за повишение със същия процент,
с който нараства средногодишно средната работна заплата за страната. Това каза пред БНР експертът от
синдиката и заместник-председател на Надзорния съвет на Националния осигурителен инст... 
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Заглавие: НОИ: Намаляване на разходите за пенсии в два варианта
Дата: 03.09.2024 13:12
Медия: Трета възраст

Заглавие: Кабинетът притиска банките да намалят таксите за теглене на заплати
Дата: 03.09.2024 13:30
Медия: BulNews.bg

Заглавие: Ще отпаднат ли таксите при теглене на пенсия и заплата?
Дата: 03.09.2024 13:19
Медия: Бизнес новините

Заглавие: МФ поправя базовата платежна сметка "без такса"
Дата: 03.09.2024 13:10
Медия: Economic

Заглавие: КНСБ предлага максималният осигурителен доход за 2025 г. да е 4000 лв.
Дата: 03.09.2024 13:30
Медия: Ruse.news

Заглавие: Община Русе подаде жалба срещу Наредбата на Министерския съвет за такса смет
Дата: 03.09.2024 11:47
Медия: Novinata.bg

https://tretavazrast.com/2024/09/03/noi-namalyavane-na-razhodite-za-pensii-v-dva-varianta/
https://www.bulnews.bg/article/470966
https://businessnovinite.bg/bg-biznes/otpadat-li-taksite-pri-teglene-na-pensija-i-zaplata.html
https://www.economic.bg/bg/a/view/mf-popravja-bazovata-platejna-smetka-bez-taksa
https://ruse.news/index.php/2024/09/03/knsb-predlaga-maksimalniyat-osiguritelen-dohod-za-2025-g-da-e-4000-lv/
https://novinata.bg/regiona/obsthina-ruse-podade-jalba-sresthu-naredbata-na-ministerskiq-savet-za-taksa-smet/


Кметът на Община Русе Пенчо Милков и председателят на Общинския съвет акад. Христо Белоев подадоха жалба
срещу приетата от Министерския съвет през април тази година Наредба относно начина за изчисляване на такса
битови отпадъци. Жалбата беше внесена вчера във Върховния административен съд. С наредбата правителството
цели да определи единен ред на национално равнище за изчисляване на размера на та... 

След броени дни стартира обновеното издание на цялостната практическа програма "Инвестиции и допълнителни
доходи" на Finance Academy. Начало на програмата бележи безплатният курс "Основи на инвестициите", който е
подходящ за напълно начинаещи и дава фундаментални знания за организирането на личните и семейни
финанси, различните видове инвестиционни активи и методите, по които парите могат да работ... 

Руският президент Владимир Путин пристигна в понеделник в Монголия, която е член на Международния
наказателен съд (МНС), издал заповед за ареста му, съобщи Асошиейтед прес (АП) във вторник. Това е първото
посещение на Путин в държава членка на МНС, след като преди близо 18 месеца той издаде заповед за ареста му
по обвинения във военни престъпления в Украйна. По време на посещението си Путин ще раз... 

За какво е глобата?Брюксел очаква Унгария да плати 200 млн. евро и да отмени дългогодишните си ограничения
на правото на убежище, съобщава Euronews. Унгария пропусна първия краен срок за плащане на глобата от 200
млн. евро, наложена от Съда на Европейския съюз (СЕС), което накара Брюксел да изпрати второ искане за
плащане и създаде предпоставки за предстоящ челен сблъсък. Новият краен срок е 17 с... 

Най-добре и двамата да загубятКаква идилия беше допреди броени седмици. Почетният председател бе оттеглен
спокойно да пише философски трудове за живота, вселената и всичко останало. Ягодово дайкири вечер край
морето, ранно ставане призори, за да полее краставиците. Па сетне зареди няколко коли с бензин от местната
рафинерия и се разходи малко в полите на Витоша в другия имот. Да врътне едни агнешк... 

Ваканционен клуб "Ривиера" вече е собственост на варненската фирма HVD според достоверна информация от
туристическия бранш. От фирмата продавач "Аекс" АД, която е собственост на веселата вдовица на Емил Кюлев
Весела Кюлева-Станкова, потвърдиха сделката. В понеделник е била финализирана продажбата на 9 389 844
броя акции от мажоритарния пакет на "Ривиера" АД, представляващ 99,56% от капитала. Купув... 

Необходимо е българският парламент спешно да ревизира поетата от лятото на 2021 г. политика на безумно

Заглавие: Обновеното издание на водещата програма по Инвестиции и допълнителни доходи на Finance
Academy стартира с безплатен курс "Основи на инвестициите"   
Дата: 03.09.2024 10:01
Медия: OFFNews

Заглавие: Монголия не арестува Путин, въпреки че е членка на Международния наказателен съд
Дата: 03.09.2024 09:40
Медия: Свободна Европа

Заглавие: Унгария пропусна първия срок да плати глоба от 200 млн. евро, наложена от Съда на ЕС
Дата: 03.09.2024 09:13
Медия: Бизнес новините

Заглавие: #КОЙ ще спечели? Почетният или Момчето?
Дата: 03.09.2024 08:02
Медия: Дарик

Заглавие: СДЕЛКАТА! "Веселата вдовица" Весела Кюлева продаде 6 хотела с 114 дка парк на морския бряг
Дата: 03.09.2024 12:34
Медия: Народ

Заглавие: ВМРО зове: Пълна ревизия на заложените от ПП и Асен политики! Иначе внуците ни ще плащат
борчовете
Дата: 03.09.2024 13:31
Медия: 7 дни България

https://offnews.bg/ikonomika/obnovenoto-izdanie-na-vodeshtata-programa-po-investitcii-i-dopalniteln-828796.html
https://www.svobodnaevropa.bg/a/rusiq-mongoliq-pose-enie-mns-zapowed-arest/33103753.html
https://businessnovinite.bg/svjat/ungarija-propusna-parvija-srok-da-plati-globa-ot-200-mln-evro-nalozhena-ot-sada-na-es.html
https://darik.bg/koi-ste-specheli-pochetniat-ili-momcheto-
https://narod.bg/2024/09/03/%D1%81%D0%B4%D0%B5%D0%BB%D0%BA%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D0%B2%D0%B5%D1%81%D0%B5%D0%BB%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D0%B2%D0%B4%D0%BE%D0%B2%D0%B8%D1%86%D0%B0-%D0%B2%D0%B5%D1%81%D0%B5%D0%BB%D0%B0/
https://7dnibulgaria.bg/archives/254777


теглене на нови и нови външни заеми. Финансовата стабилност на държавата е заплашена от този политически и
финансов разгул. Парламентарните партии не държат сметка, че са заложили нарастване на дълга до 66 млрд.
лева – около 30% от БВП. ЗАПОВЯДАЙТЕ В ГРУПАТА НА НОРМАЛНИТЕ БЪЛГАРИ, КОИТО НЯМА ДА ... 
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